
Onze tussenkomsten op de gemeenteraad van 24 april 2024: vraag en 
antwoord. 

 
ProblemaƟek AziaƟsche hoornaar 
Vraag: Raadslid Mieke Van Pamel (CD&V) vraagt of er door de gemeente prevenƟef lokvallen 
aangeboden worden voor AziaƟsche hoornaars. 
 
Antwoord: Burgemeester Tim De Knyf (NH) antwoordt dat dit in de gemeente gebeurt via de imkers, 
maar dat het een hopeloze aanpak is. Deze lokvallen kunnen wel gegeven worden op vraag. 
Schepen Tim De Groote (NH) vult aan dat er momenteel gewerkt wordt op sensibiliseren. Belangrijk 
is wel om nu te melden als er hoornaars worden opgemerkt. 

Gebruikersreglement Skatepark HoŅouter: 

Vraag: Raadslid Kristel Van den Rijse (CD&V) vraagt wie er toezicht zal houden op het nieuwe 
skatepark HoŅouter. 
Antwoord: Schepen Arno Ponnet (NH) antwoordt dat er een aantal verantwoordelijken onder de 
skaters zijn aangeduid en dat er camera’s worden voorzien. 
 
Vraag: Raadslid Kristel Van den Rijse (CD&V) vraagt of er camera’s op privé grond staan. 
Antwoord: Burgemeester Tim De Knyf (NH) antwoordt dat er nog geen camera’s staan en dat deze 
zeker niet op privé grond zullen staan. 
 
Vraag: Raadslid Van den Rijse pikt in op de verantwoordelijkheid van de skaters die er niet alƟjd 
zullen zijn. 
Antwoord: Schepen Ponnet (NH) antwoordt dat er ook gerekend wordt op het gezond verstand van 
de skaters zelf. 
De burgemeester vult aan dat dit op geen enkel skateterrein of speelplein een dergelijk uitgebreid 
toezicht wordt voorzien. 
Raadslid Van den Rijse vraagt naar verantwoordelijkheid bij vernieling. De burgemeester antwoordt 
dat de vernieler verantwoordelijk is. De poliƟe zal onderzoek doen, zoals alƟjd. 
 
Vraag: Raadslid Lothar Van Santen (Open VLD) verwijst naar de openingsuren in het 
reglement en vraagt naar het afsluiten van het terrein na de openingsuren. 
Antwoord: Schepen Arno Ponnet (NH) antwoordt dat het terrein niet wordt afgesloten, maar dat de 
lichten uitgaan na openingsuren. De burgemeester vult aan dat die openingsuren in het reglement 
staan om te kunnen optreden als ze nadien daar blijven hangen, dan kan je acƟes ondernemen. 
Raadslid Lieven Latoir (NH) vult aan dat het kerkhof ’s nachts ook gesloten is en dat daar ook geen 
hekkens staan. Hij stelt bij de opposiƟe een groot wantrouwen vast tegenover dit reglement en de 
skaters.  
Raadslid Lothar Van Santen antwoordt dat hij gewoon een bijkomende vraag stelt en zeker geen 
wantrouwen heeŌ in de Houtemse jeugd.  
 
Vraag: Raadslid Van den Rijse verwijst naar het feit dat het schoolterrein privé terrein is.  
Antwoord: De burgemeester antwoordt dat de toegang tot het skateterrein loopt via parking 
HoŅouter. Er is een opstalrecht door de gemeente verkregen waar het skatepark gebouwd is. 
 
  



Vraag: Raadslid Mieke Van Pamel vraagt of een andere school dit terrein kan gebruiken voor een 
sportweek.  
Antwoord: Schepen Arno Ponnet antwoordt dat dit voorzien is in het reglement. 
De burgemeester vult aan dat overdag dit terrein behoort tot het schoolterrein. Maar de school kan 
dit afspreken met de andere scholen. 

Opmerkingen ivm skatepark vanuit Samen :   

Er word gezegd door NH dat er nog geen camera’s staan, en als ze er komen dat ze zeker niet op 
privéterrein zullen staan.  

Het schooldomein is echter wel privéterrein, er is een opstalrecht door de gemeente verkregen waar 
het skatepark gebouwd is.  

Kunnen we dan concluderen dat de camera’s wel op privéterrein, namelijk het terrein van de school, 
zullen staan? Is dit weƩelijk? 

Mondelinge vragen gemeenteraadsleden 
Vraag: Raadslid Mieke Van Pamel (CD&V) vraagt of de gemeente al bezig is met apparatuur van 
FOD Buitenlandse Zaken die graƟs wordt aangeboden, om idenƟteitsfraude te voorkomen. 
Antwoord: Burgemeester Tim De Knyf (NH) antwoordt dat we als een van de eerste gemeente hierop 
hebben ingetekend en wachten op de levering van het materiaal. 
 
Vraag: Raadslid Mieke Van Pamel vraagt naar de locaƟe van de tutenboom. 
Antwoord: De algemeen directeur wnd. antwoordt dat dit zal voorzien worden in het geboortebos. 
 
Vraag: Raadslid Mieke Van Pamel vraagt wat er gebeurt met de gemaakte kosten voor 
de buitenspeeldag, of dit wordt uitgesteld of later nog kan gebruikt worden. 
Antwoord: Schepen Arno Ponnet (NH) antwoordt dat dit bekeken wordt met de dienst. Er is overleg 
met de externe parƟjen om te zien wat mogelijk is. De schepen zal terugkoppelen. 
De burgemeester vult aan dat er een uitgebreide buitenspeeldag is met veel externe parƟjen en dat 
daarmee de nodige afspraken moeten gemaakt worden. 
 
Vraag: Raadslid Mieke Van Pamel vraagt naar het ontbijt op Houtem Onderneemt en de Houtem 
Onderneemt markt op het marktplein. Veel kosten gemaakt, veel eten over, lage opkomst in 
gemeentehuis. 
Antwoord: Burgemeester Tim De Knyf (NH) antwoordt dat diezelfde dag met de dienst informeel al is 
gesproken om de volgende ediƟe al wat aanpassingen te voorzien. Sommige zaken zijn een succes: 
bv. Het krantje. Het ontbijt en het marktpleingebeuren zullen vervangen worden in de toekomst. 
De overschot van het ontbijt is verdeeld onder het personeel. 
Schepen Jan Van den Bossche (NH) vult aan dat het ook slecht weer was. 
Schepen Tim De Groote (NH) vult aan dat alle handelaars zijn aangeschreven die zich hebben 
opgegeven 
Raadslid Jeroen Prové (onaĬ.) vindt de opmerking van raadslid Van Pamel terecht. 
Raadslid Kristel Van den Rijse (CD&V) stelt dat er vroeger een evenement was waarbij degenen die 
hadden ingeschreven en niet komen, moesten betalen. De burgemeester vindt dit een goed idee.  
Aan de administraƟe zal gevraagd worden op welke manier we dat weƩelijk en correct kunnen 
toepassen. 
Raadslid Els Gallopyn (NH) doet het voorstel om de handelaar te laten betalen en nadien door 
gemeente laten sponsoren via Livinuscheque om te gebruiken lokaal. 
De burgemeester is van oordeel om eerst te starten met een no show fee, maar staat ervoor open 
om eens na te denken over mogelijke aangelegenheden waarbij we dit kunnen invoeren. 


